
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

BIJLAGE BIJ AGENDAPUNT 8 

Bestuursmededelingen 

 

 

Afdeling 7 vergadering 8 maart 2024 



Mededeling regio indeling: 

Regelmatig krijgen wij verzoeken binnen om over te gaan naar een andere regio en soms 
wordt er niets gevraagd en moeten wij later horen en zien dat er iets scheef zit. 

Tijdens eerdere vergaderingen hebben wij regelmatig aangegeven dat we geen leden van 
buiten de afdeling aannemen en ook niet uit afdeling 7 laten gaan. Voor de indeling binnen 
afdeling 7 geld hetzelfde. Waar u dus speelde in 2020 is nog steeds uw regio waar u wordt 
ingedeeld. )of u moet toen juist fout ingedeeld zijn geweest’ 

 

Hieronder vind u de tekst zoals eerder gepubliceerd in de stukken van de 
afdelingsvergadering.  

Zoals vorige vergadering door ons aangegeven zouden wij nog terugkomen op de indeling 
van de regio’s. Wij hebben dit nog niet gedaan, omdat er naar onze mening nog veel 
onduidelijk is hoe we over de plannen van het NPO en de eventuele nieuwe indeling van 
sectoren en vlieggebieden e.d. 

Dit voorstel van vereniging 1112 is toen ook al ter sprake geweest. De indeling van de regio 
en afdeling heeft hier dus direct mee te maken. Wij willen bij dit voorstel wel aangeven hoe 
wij denken over de indeling van de regio’s  

Wij zijn van mening dat de indeling van de verschillende regio’s zoals we die de laatste jaren 
aanhouden het beste in de buurt komt van een goede verdeling op aantallen leden, duiven 
en gebied. 

Ook vinden wij de voorwaarde voor overgang naar een andere regio voor een individueel lid 
correct, al zou een indeling op coördinaat nog beter werken. 

 

Eerder zijn er al verschillende voorstellen geweest voor de (regio) indeling. 

Zie voor de indeling van de verschillende regio’s zoals die nu gelden bijlage 008b1. De 
grenzen die we in 2014 hebben aangenomen zijn zoveel mogelijk ontstaan uit de oude 
regio’s die we daarvoor hadden.  

Op de vergadering van 6 december 2019 hebben we door het teruglopen van de aantallen 
leden en we ons wilde voorbereiden op een verder terugloop van het aantal leden 
voorgesteld om te gaan werken met een onderverdeling in 3 groepen in zowel noord als 
zuid. Dit voorstel werd met 10 voor en 22 tegen verworpen en werd ook het indelen op 
coördinaten verworpen. 

Aangezien dit voorstel dus was afgewezen zijn we op 6 maart 2020 met het voorstel 
gekomen om de bestaande regio’s te handhaven met alleen wat kleinere aanpassingen in 
uitslagen en kampioenschap berekening.  



Door dus eerder niet te kiezen voor de indeling per coördinaat en er dus besloten is om de 
regio’s te houden zoals ze waren, waarbij de vereniging waar men lid is bepaald in welke 
regio men ingedeeld werd per 2020, is de huidige regio-indeling nogmaals vastgesteld. 

Tevens is er ook aangegeven dat bij het opheffen van een vereniging leden die op de grens 
van een regio wonen eenmalig kunnen kiezen bij welke verenging ze lid worden. Ze worden 
dan geen splijtlid, maar gewoon lid in de regio waar deze vereniging onder valt! (met als 
toevoeging dat dit alleen geld als er geen andere vereniging in dezelfde woonplaats meer is) 
Bij alle andere overgangen naar een andere regio wordt men een splijtlid en blijft men dus 
meespelen in de oude regio. (Dus ook als men niet vlak bij de oude regio grens vliegt) 

Leden die zonder dat hun vereniging stopt over willen naar een andere regio kunnen dat 
alleen als ze een zogenaamd splijtlid worden. Een overgang naar een andere vereniging 
binnen de afdeling is dus altijd mogelijk. Alleen overgangen tussen Noord en Zuid zal door 
het niet altijd gezamenlijk lossen leiden tot niet altijd opgenomen worden in de regio 
uitslagen. 

Wij hebben bij de eerdere voorstellen ook aangegeven dat door de verschuivingen 
eventueel te grote verschillen in regio grote zouden kunnen ontstaan wat tot aanpassing zou 
kunnen leiden. Zie voor de verdeling van leden per 1-1-2021 bijlage 008B2. 

De indeling zoals deze per 2014 is aangenomen en in 2020 nogmaals is vastgesteld is dus de 
indeling waarmee we blijven vliegen. 

 

Wij zijn dus van mening dat de indeling zoals we die nu hebben het meest gewenste is door 
de leden, we hebben immers al verschillende keren over deze of een andere indeling 
gesproken. 



Situatie week 28 

Zoals het er nu uitziet hebben we in week 28 te maken met de situatie dat de eerste vlucht 
van de jonge duiven (minimale afstand 100 km) en de laatste wedvlucht voor de Vitesse 
(gemiddelde afstand 250 km) beiden op de vrijdag ingekorfd dienen te worden.  

Het inkorven op de donderdag van één van beide concoursen is geen optie aangezien we op 
donderdag Dagfond inkorven.  

Om alles in goede banen te leiden, geniet het de voorkeur om beide vluchten niet 
tegelijkertijd in te korven. Het voorstel is dan ook om de Vitesse iets eerder in te gaan 
korven (maximaal een half uur) en de Jonge duiven later.  

Bijkomstig voordeel hiervan is dat de Jonge duiven, in het geval van extreme hitte, als gevolg 
van het later inkorven , minder last hebben van deze hitte.  

Alternatief is om de jonge duiven op de zaterdag in te korven. De voorkeur vanuit het 
bestuur is om beide vluchten op vrijdag in te manden, inachtneming dat de Vitesse iets 
eerder en de Jonge duiven later worden aangeleverd.  

Wij willen de verenigingen vragen om middels stemming hun keuze duidelijk te maken. Dus 
misschien is dit een voorstel, maar eigenlijk rekenen wij er op dat u ons toevertrouwd dat wij 
met een voorstel komen waar we straks allemaal (redelijk) tevreden mee kunnen zijn 


